

EDITORIAL / ÉDITORIAL

We had a highly successful annual conference in Alliston, ON, in 2001. It was successful on a number of accounts. A complete account of the conference by Dalila Guisti, the conference chair, is included in this issue of the journal.

The membership agreed to an increase in membership fees so that the journal could be funded adequately in its endeavours. For instance, the membership didn't want to pose any restrictions in the size of each article submitted to the journal. I'd like to personally thank the membership for accordinng this freedom to the editorial board of the journal.

This year's conference will be held in Charlottetown, PEI, and the local organizing committee is expected to make the conference as memorable as previous venues have been. The information about the conference, included in this issue, is periodically updated on our website: www.caa-aca.ca, due to the yeoman efforts of its maintainer, David Stredulinsky. Please visit the site regularly and pass on your comments to Dr. Stredulinsky. The registration form for the conference will be available some time in April on our website.

Finally, we have been talking about increasing our journal content from four to six issues per year. I am quite optimistic about such a venture. We are researching the financial ramifications of the proposal. In addition, it also needs your active participation such as submitting research articles, case studies and any other items of interest. I hope to submit a final report about the proposal in this year's AGM at Charlottetown, PEI. If all goes well, the year 2003 might be the start of this new venture. We can only hope!

Ramani Ramakrishnan

Nous avons eu une conférence annuelle très réussie en 2001 à Alliston, Ontario. Un compte rendu complet de la conférence fourni par Dalila Guisti, responsable de la conférence, est inclus dans cette édition du journal.

Les membres se sont mis d'accord sur l'augmentation des honoraires d'adhésion de sorte que le journal puisse être financé convenablement dans ses efforts. Par exemple, les membres n'ont pas voulu poser de restriction sur la taille des articles soumis au journal. Je voudrais remercier personnellement les membres d'avoir accorder cette liberté au bureau de rédaction du journal.

La conférence de cette année se tiendra à Charlottetown, PEI et on s'attend à ce que le comité d'organisation local rends cette conférence aussi mémorable que les rendez-vous précédents l'ont été. Les informations sur la conférence, incluse dans ce journal, sont périodiquement mises à jour sur notre site Internet: www.caa-aca.ca, grâce aux efforts de David Stredulinsky. Veuillez visiter le site régulièrement et transmettez vos commentaires à Dr. Stredulinsky. Le formulaire d'inscription à la conférence sera disponible au mois d'avril sur notre site internet.

En conclusion, nous avons invoqué la possibilité d'augmenter le nombre d'issue de notre journal de quatre à six par an. Je suis tout à fait optimiste au sujet d'une telle entreprise. Nous cherchons les ramifications financières de la proposition. De plus, on a également besoin de votre participation active telle que soumettre des articles de recherches, des études de cas et tout autres éléments d'intérêt. J'espère soumettre un rapport final au sujet de cette proposition à l'AGM de cette année à Charlottetown, PEI. Si tout va bien, l'année 2003 pourrait être le début de cette nouvelle entreprise. Nous pouvons seulement espérer!

Ramani Ramakrishnan

WHAT'S NEW ??

Promotions
Deaths
New jobs
Moves

Retirements
Degrees awarded
Distinctions
Other news

Do you have any news that you would like to share with Canadian Acoustics readers? If so, send it to:

Francine Desharnais, DREA Ocean Acoustics, P.O. Box 1012, Dartmouth NS, Email: desharnais@drea.dnd.ca

QUOI DE NEUF ?

Promotions
Décès
Offre d'emploi
Déménagements

Retraites
Obtention de diplômes
Distinctions
Autres nouvelles

Avez-vous des nouvelles que vous aimeriez partager avec les lecteurs de l'Acoustique Canadienne? Si oui, écrivez-les et envoyez à:

Gunnar Rasmussen Acoustic Solutions:

Precision Acoustic Measurement Instrumentation



New Products

ICP Powered Microphone Preamplifier
Ear Simulation Devices
Speech Simulation Devices



Condenser Microphones and Preamplifiers
Intensity Probes
Outdoor Microphones / Hydrophones
Calibration Instrumentation and Accessories

G.R.A.S.
Sound & Vibration

Represented in Canada by

NOVEL DYNAMICS INC.
Dynamic Test and Analysis Systems

Integrated Solutions from World Leaders

Novel Dynamics Inc.
Phone 519-853-4495 Fax 519-853-3366
Email: metelka@aztec-net.com
Ottawa Office 613-599-6275 Fax 613-599-6274